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Протокол 

 
Днес 28.01.2025г. се проведе заседание на ПК по „БФ“. Всички членове на 

комисията присъстват.  

По точка 1 от дневния ред- Разходване на месечните обезпечения и отчисления по чл.60, 

ал.2, т.1 и т.2 и чл.64, ал.1 от Закона за управление на отпадъците /ЗУО/ за периода 

01.01.2025г.-31.12.2025г., съгласно разпоредбите на § 3 от преходните и заключителни 

разпоредби на Законът за изменение и допълнение на Закона за местните данъци и такси. / 

обн. ДВ, бр.81/2024г./ 

Красимира Великова – Секретар Община Полски Тръмбеш докладва предложението. 

 

      Гласуване на предложението:  

  

 ПК по „БФ“ - Гласували „за“ – 5, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

  

По точка 8 от дневния ред- Издаване на Запис на заповед от Община Полски Тръмбеш в 

полза на  Държавен фонд „Земеделие”, обезпечаваща авансово плащане по договор за 

предоставяне на безвъзмездна финансова помощ, проект „Подобряване на енергийната 

ефективност, чрез въвеждане на активни и пасивни мерки в сградата на общинска 

администрация, гр.Полски Тръмбеш”, Програма за развитие на селските райони за периода 

2014-2020г.- 330 357,37лева. 

Мая Спирдонова – Гл.счетоводител Община Полски Тръмбеш докладва предложението. 

 

      Гласуване на предложението:  

  

 ПК по „БФ“ - Гласували „за“ – 5, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0.  

 
По точка 9 от дневния ред- Издаване на Запис на заповед от Община Полски Тръмбеш в 

полза на  Държавен фонд „Земеделие”, обезпечаваща заявения размер на ДДС на авансово 

плащане по договор за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ, проект 

„Подобряване на енергийната ефективност, чрез въвеждане на активни и пасивни мерки в 

сградата на общинска администрация, гр.Полски Тръмбеш”, Програма за развитие на 

селските райони за периода               2014-2020г.- 66 071,47 лева. 

Мая Спирдонова – Гл.счетоводител Община Полски Тръмбеш докладва предложението. 

 

      Гласуване на предложението:  

  

 ПК по „БФ“ - Гласували „за“ – 5, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

  



 

Протокол 

 
Днес 28.01.2025г. се проведе заседание на ПК по „МСНУРП“. Всички членове на 

комисията присъстват. Отсъства 1 – Георги Иванов. 

По точка 2 от дневния ред- Представяне на отчет за изпълнение на решенията на 

Общински съвет Полски Тръмбеш от общинска администрация за периода 01.07.2024г. до 

31.12.2024г. и отчет на всички неснети от отчет решения до 30.06.2024г. от мандат 2023-

2027г. 

 Красимира Великова – Секретар Община Полски Тръмбеш докладва предложението. 

 

      Гласуване на предложението:  

  

 ПК по „МСНУРП“ - Гласували „за“ – 4, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Протокол 

 
Днес 28.01.2025г. се проведе заседание на ПК по „Образование и наука“. Всички 

членове на комисията присъстват.  

По точка 3 от дневния ред- Приемане на Спортно – туристически календар за 2025 

година на Община Полски Тръмбеш. 

Назиф Кадир – Зам. кмет Община Полски Тръмбеш докладва предложението. 

 

      Гласуване на предложението:  

  

 ПК по „Образование и наука“ - Гласували „за“ – 5, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 
По точка 6 от дневния ред- Приемане Календара за по-крупните културни прояви през 

2025г. в Община Полски Тръмбеш. 

Николинка Генова – Нач.отдел „СП, О, К“ докладва предложението. 

 

      Гласуване на предложението:  

  

 ПК по „Образование и наука“ - Гласували „за“ – 5, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 

 
По точка 7 от дневния ред- Приемане на Общински план за младежта за 2025 година в 

Община Полски Тръмбеш. 

Николинка Генова – Нач.отдел „СП, О, К“ докладва предложението. 

 

      Гласуване на предложението:  

  

 ПК по „Образование и наука“ - Гласували „за“ – 5, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Протокол 



 
Днес 28.01.2025г. се проведе съвместно заседание на ПК по „Образование и наука“ 

и ПК по „БФ“. Всички членове на комисиите присъстват.  

По точка 4 от дневния ред- Отчет за 2024г. за дейността на Местната комисия за борба 

срещу противообществените прояви на малолетните и непълнолетните /МКБППМН/ в 

Община Полски Тръмбеш. 

Назиф Кадир – Зам. кмет Община Полски Тръмбеш докладва предложението. 

 

      Гласуване на предложението:  

  

 ПК по „Образование и наука“ - Гласували „за“ – 5, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

ПК по „БФ“ - Гласували „за“ – 5, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Протокол 

 



Днес 28.01.2025г. се проведе съвместно заседание на ПК по „Образование и наука“ 

и ПК по „ЗСД“. Всички членове на комисиите присъстват.  

По точка 5 от дневния ред- Приемане на Анализ на потребностите от подкрепа за 

личностно развитие на децата и учениците в Община Полски Тръмбеш.    

Николинка Генова – Нач.отдел „СП, О, К“ докладва предложението. 

 
Гласуване на предложението:  

  

 ПК по „Образование и наука“ - Гласували „за“ – 5, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

ПК по „ЗСД“ - Гласували „за“ – 5, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Протокол 

 



Днес 28.01.2025г. се проведе заседание на ПК по „ИВОС“. Всички членове на 

комисията присъстват.  

По точка 10 от дневния ред-Предоставяне безвъзмездно за управление на имущество 

общинска собственост на Център за обществена подкрепа. 

Николай Буюклиев – Нач. отдел „ОС“ докладва предложението. 

 
Гласуване на предложението:  

  

   ПК по „ИВОС“ - Гласували „за“ – 5, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 

По точка 11 от дневния ред- Предоставяне безвъзмездно за управление на имущество 

общинска собственост на Център за социална рехабилитация и интеграция. 

Николай Буюклиев – Нач. отдел „ОС“ докладва предложението. 

 
Гласуване на предложението:  

  

   ПК по „ИВОС“ - Гласували „за“ – 5, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 

По точка 12 от дневния ред- Определяне на пасищата, мерите и ливадите за общо и 

индивидуално ползване на територията на община Полски Тръмбеш за календарната 2026 

година.  

Николай Буюклиев – Нач. отдел „ОС“ докладва предложението. 

 
Гласуване на предложението:  

  

   ПК по „ИВОС“ - Гласували „за“ – 5, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 

По точка 13 от дневния ред- Предоставяне за ползване на полски пътища и канали – 

общинска собственост за стопанската 2024/2025 година. 

Николай Буюклиев – Нач. отдел „ОС“ докладва предложението. 

 
Гласуване на предложението:  

  

   ПК по „ИВОС“ - Гласували „за“ – 5, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 

По точка 14 от дневния ред- Приемане на програма за управлението и разпореждането с 

имотите - общинска собственост на територията на Община Полски Тръмбеш за 2025 г. 

Николай Буюклиев – Нач. отдел „ОС“ докладва предложението. 

 
Гласуване на предложението:  

  

   ПК по „ИВОС“ - Гласували „за“ – 5, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 

 

 

 

 

 



По точка 15 от дневния ред- Продажба на поземлен имот с идентификатор 53014.500.680 

по КККР на с. Обединение с площ 1760 кв. м. и НТП „Ниско застрояване /до 10 м/”, заедно 

с построената в имота сграда. 

Николай Буюклиев – Нач. отдел „ОС“ докладва предложението. 

 
Гласуване на предложението:  

  

   ПК по „ИВОС“ - Гласували „за“ – 5, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 

 

По точка 16 от дневния ред- Продажба на поземлен имот с идентификатор 

53014.500.3207 по КККР на с. Обединение, с площ 1563 кв. м. и НТП „Ниско застрояване 

/до 10 м/”, частна общинска собственост, съгласно АОС №4122/06.01.2025 г. на Община 

Полски Тръмбеш. 

Николай Буюклиев – Нач. отдел „ОС“ докладва предложението. 

 
Гласуване на предложението:  

  

   ПК по „ИВОС“ - Гласували „за“ – 5, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Протокол 

 



Днес 28.01.2025г. се проведе съвместно заседание на ПК по „Приватизация и 

следприватизационен контрол“ и ПК по „МСНУРП“. Всички членове на комисиите 

присъстват. Отсъства -1 Георги Иванов. 

По точка 17 от дневния ред- Приемане на годишен план за приватизация и списък на 

общински нежилищни имоти, подлежащи на приватизация през 2025 г. 

Николай Буюклиев – Нач. отдел „ОС“ докладва предложението. 

 

 
Гласуване на предложението:  

  

 ПК по „Приватизация“ - Гласували „за“ – 4, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

ПК по „МСНУРП“ - Гласували „за“ – 4, „против“ – 0, „въздържал се“ – 0. 

 

 

 
 


